
Referat af generalforsamling Poul Buås Vej 30 - 36 d. 09.05. 2012. 
 1) Bente Sørensen vælges til dirigent, Camilla Højgaard vælges til referent. 
 2) Bestyrelsens beretning.  - indkaldelsen til generalforsamlingen er ikke udsendt rettidigt, men der nås enighed om at gennemføre generalforsamlingen alligevel. - der er kommet ny tørretumbler i vaskekælderen, da den gamle var gået i stykker, desværre er der allerede øvet vold på den. - via forsikringen er der repareret udluftningshætter på taget, p.g.a. stormskade. - der henstilles til at folk rydder op efter sig selv og hinanden, og at man ikke forventer at bestyrelsen går og rydder småting op, som man selv kan klare. - der er sket en forbedring i larm fra opgangene, folk er bedre til at tage hensyn. Man skal huske at  hænge opslag op i opgangene om fest mm. - Jens Andersen går af som formand for ejerforeningen. - Henrik Stengaard-Pedersen har lavet en hjemmeside for ejerforeningen www.pbv3036.dk - ved forslag til gode ideer eller ændringer mm. kontakt Henrik. 
  Desuden er der oprettet en e-mail adr. bestyrelse@pbv3036.dk her kan der rettes spørgsmål til bestyrelsen og forvente at få svar i løbet af 1-2 dage. 
 3) Bente Sørensen, Spar Nord  gennemgår årsrapporten 2011. - ved brug af midler fra grundfonden skal det op som forslag på generalforsamling, og der skal stemmes om det - side 10 i årsrapporten vedr. vindueslånet: husk at andelen af renten kan indberettes/ fratrækkes på selvangivelsen. - årsrapporten er godkendt af de tilstedeværende på generalforsamlingen. 
 4) Forslag om forhøjelse af ejerpantebrevsbeløb til 41.000 kr. dette vil i højere grad sikre, at ejerforeningen får sine penge til fællesudgifter i.fm. en konkurs/tvangsauktion. Ved forhøjelse af ejerpantebrev skal der ske en tinglysning, og der foreslås at der til vedtægternes §17 stk. 2. tilføjes ”hvis ikke andet er aftalt”, om omkostningerne ved forhøjelsen af ejerforeningens ejerpantebrev bliver afholdt af den enkelte ejerlejlighedsejer. - Bente Sørensen Spar Nord, oplyser at for at vedtægterne kan ændres kræves det at der på generalforsamlingen er 2/3 fremmødte og at 2/3 heraf stemmer for ændringsforslaget. Da de fremmødte tæller 480 ud af 1000 (fordelingstal), er der derfor ikke nok. De 480 fremmødte har stemt for forslaget. Der skal derfor indkaldes til ekstraordinær generalforsamling for at kunne ændre vedtægterne – her behøver der ikke være 2/3. - Arbejdsdage i juni vedtages at blive den 9. og 17. juni, det koster stadig 700 kr. ved udeblivelse. Der vil blive hængt en seddel op, hvor man kan skrive sig på til de forskellige opgaver, hvis man ikke kan møde op en af dagene, skal opgaverne være udført inden den første arbejdsdag d.v.s. den 9. Juni. hvis man ikke vil trækkes for 700 kr. - Forslag om at fælleslånet flyttes fra Danske Bank til Spar Nord vedtages. Det noteres, at der er solidarisk hæftelse på dette lån. - Forslag til ny aflønning af bestyrelsen, 3000 kr. til formanden og 1500 kr. til øvrige bestyrelsesmedlemmer. vedtages. - Forslag om udvidelse af viceværtservice: bestyrelsen bemyndiges til at undersøge en alternativ løsning indenfor budgettet (10.000 kr.) idet alt for mange opgaver lægges over på formanden/bestyrelsen. - Der blev ikke indkøbt sneskovle, som aftalt sidste år. Dette gøres i år. - Lone Gade lejer det lille depotrum i kælderen nr. 36. 
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- Forslag fra Stefan Ovesen om ændring af fordelingstal: Det noteres at hans bilag har en fejl, idet overskrifterne ”ikke forbrugsafhængig” og ”forbrugsafhængig” er byttet om. Forslaget nedstemmes. Det er vigtigt at alle er opmærksomme på, om et toilet løber, idet vand fordeles ud fra fordelingstallet. Vandregningen er blevet omkring 50.000 kroner mindre, siden der blev repareret et vandrør ved Bente, som muligvis har været utæt i op til 10 år. 
 5) Vedligeholdelsesplan for ejendommen. - Taget på garagerne, som Jørgen har solgt til Brøndum Invest, skal repareres med nyt ståltag og teglsten for enden, der er indhentet tilbud ved tømrer Poul Mortensen som har givet et overslag på ca. 52.000 kr. + moms. Bestyrelsen henter forslag hjem. Vedtages. - Reparation af murværk vedtages, bestyrelsen indhenter tilbud. - Reparation af loft i porten vedtages, bestyrelsen indhenter tilbud. - Der indkøbes nye tørresnore til tørrerummene i kældrene og udendørs tørresnore. 
 6) Forelæggelse af budget til godkendelse – vedtages. - Nye fællesudgifter gældende fra 1/1 2012vil betyde en stigning på 20-30 kr. pr måned, opkræves pr 1/6 med tilbagevirkende kraft. 
 7) Jens Andersen går af som formand, bliver i bestyrelsen. Bente Sørensen vælges som ny formand. 
 8) Der er to bestyrelsesmedlemmer på valg, idet Bente er valgt som formand. Kim Petersen stiller ikke op igen, og Rune Pedersen er gået af. Jens Andersen og Dolan Nielsen vælges som nye bestyrelsesmedlemmer, Jens for to år og Dolan for et år. 
 9) Camilla Højgaard  vælges som 1. og Kim Pedersen som 2. suppleant. 
 10) Vag af revisor. Der kan spares ca. 6500 kr. om året ved valg af ny revisor, Vinnie Jakobsen (ejer af 30, 1. TV), hvilket vedtages. Vinnie vil lave bilagskontrol og kontoafstemning, sammen med Stefan Ovesen og Lone Gade og vil fungere som suppleanter. Det juridiske mm. varetages af Spar Nord. - Næste år vil dette punkt blive kaldt ”Valg af revisor og suppleanter” på dagsorden til generalforsamling. 
 11) Eventuelt. - Der er problemer med radiatorerne i nr.36, 2. tv. og 3. th. og der er problemer med varmeveksleren i kælderen, da den er utæt. Ejerne rådes til at kontakte  varmeforsyningen for råd og melde tilbage til bestyrelsen, hvilket råd de kommer frem med. - P-pladserne i gården følger ikke lejlighederne ved salg ej heller lejede kælderrum. - cykelparkering i cykelskuret – der er mange cykler, og der holder cykler langs muren som har ridset en bil. Til arbejdsweekenden finder vi en løsning på at sortere ud i cyklerne, evt. ved at man skal sætte en seddel  med navn på sin cykel og de cykler der ikke får en seddel på bliver fjernet. 
 General forsamlingen sluttede i god ro og orden. Camilla. 


